
 

 
 
 

Zpráva o činnosti sdružení DEJME DĚTEM ŠANCI o.s. ke dni 30.9.2011 
 
 
Seznámení  s činností sdružení DEJME DĚTEM ŠANCI o.s. ke dni  30. září 2011 
 
Tři měsíce utekly jako voda a je čas na informace ohledně činnosti sdružení za 3. čtvrtletí roku 2011 
 
Na webových stránkách  jsme provedly mnoho úprav, které mají zejména ulehčit potencionálním podporovatelům dětí 
cestu k dětem zařazeným v našich projektech (odkaz Projekty) a také zdůraznit naše priority (úvodní strana webu a odkaz 
O nás).  
V projektu „Najdi si mě…“ budeme nově zveřejňovat v profilech dětí pod rozklikem „Kdo jsem“ vyjádření dětí samotných, 
čímž  reagujeme na přání  lidí, kteří se o  jednotlivé děti zajímají. Toto doplnění  informací o dětech výrazně urychlí celý 
proces podpory dětí. Nebudeme muset jednotlivě vyžadovat vyjádření dětí od dětských domovů a čekat mnohdy  
i několik týdnů na jejich zaslání. Zároveň se domníváme, že toto opatření pozitivně emočně zapůsobí na zájemce  
o podporu dětí. 
Tato vyjádření dětí jsme si hromadně vyžádali od dětských domovů a postupně nám přicházejí. Předpokládáme, že budou 
umístěny na webu do konce měsíce října. 
  
Máme navázánu spolupráci s 11ti dětskými domovy. V tomto ohledu se od konce školního roku stav nezměnil.  
3 DD v Ústeckém kraji, které jsme navštívili v červnu a které vyjádřily zájem o spolupráci navštívíme za účelem podpisu 
smlouvy o spolupráci v průběhu října. 
Ředitelka DD Kašperské hory se na nás sama obrátila s žádostí o spolupráci. Jsme předběžně domluveni na návštěvě  
a prezentaci naší organizace ve druhé polovině listopadu. 
Další dětské domovy začneme z důvodu nadměrného množství práce oslovovat a navštěvovat až v roce 2012. 
 
Projekty 
V projektu „Najdi si mě…“ máme ke dni 30.9.2011 zařazeno 47 dětí, které čekají na svého podporovatele. 
3 děti již svého „Patrona“ našly. S dalšími 3mi vážnými zájemci o finanční podporu dětí jsme v jednání. 
Tento posun i když zatím nijak výrazný nám udělal radost. 
Jelikož  se  v tomto  projektu  jedná  o  dlouhodobější  závazek,  uvědomujeme  si,  že  bude  trvat  delší  dobu,  než  se  lidé 
„odváží“ do projektu zapojit.  
Napomohou  tomu  snad  i  nově  zveřejňované  profily  dětí  na  našich  webových  stránkách.  Pro  shora  uvedené  vážné 
zájemce jsme tyto vyžádali individuálně a vzhledem k období prázdnin a dlouhým dovoleným pedagogických pracovníků 
dětských domovů jsme některé do dnešního dne neobdrželi… 
Já osobně jsem začala podporovat 18ti letou dívkou z DD Unhošť, se kterou jsem navázala i osobní kontakt a dokonce již 
strávila první víkend u nás doma☺. 
 
V projektu „Přál(a) bych si…“ prezentujeme k 30.9.2011 49 přání dětí.    
35  přání  v celkové  hodnotě  140.375,‐  Kč  již  bylo  splněno,  na  dalších  přáních  jsou  dány  příspěvky  v celkové  hodnotě 
3.800,‐ Kč. To znamená výrazný posun jak v počtu splněných přání, tak ve finančním objemu splněných přání! 
Neopomenutelnou  zásluhu  na  plnění  dětských  přání  má  pan  doktor  Reich  (člen  poradního  sboru  sdružení),  jehož 
zásluhou mají dvě dívky z DD DOMINO Plzeň nové brýle! Jménem Denisky a Věrky, jménem vedení DD DOMINO Plzeň  
i jménem naším děkujeme! 
 
Spolupráce 
Zahájili jsme spolupráci se společností INCHEBA PRAHA, spol. s r.o., která začala děti zařazené do projektu „Přál(a) bych 
si…“ podporovat s pomocí vystavovatelů na svých veletrzích. Na veletrhu Interbeauty Prague byly tak předány dvěma 
dětem kadeřnické kufříky s obsahem dle jejich přání a to v celkové hodnotě 16.000,‐ Kč. 
Kontaktní osobou pro DDŠ je tisková mluvčí Incheby paní Markéta Holatová, která je velmi vstřícná a nápomocná. 
Nyní se snaží oslovit vystavovatele veletrhu PRAGODENT s žádostí o příspěvek dětem, které si přejí rovnátka. 
 
 



 

 
 
 
 
Prostřednictvím paní Rostyi Gordon‐Smith, která se zúčastnila našeho benefičního večera Dejme dětem šanci s Anetou 
jsme navázali spolupráci s členy církve J.K. svatých posledních dní. Tato církev přispěje na pořízení tzv. „startovacích 
balíčků“ (základní vybavení domácnosti) dětem opouštějícím dětské domovy v celkové částce cca 53.000,‐ Kč. 
Startovací balíčky budou jednou ze součástí připravovaného projektu „Pomoz mi do života…“ a jejich pořízení bylo ze 
strany dětských domovů nadšeně přijato. 
 
Společnost Optik Spektrum, s.r.o. za jejíž spoluúčasti byly pořízeny výše zmíněné brýle dívkám z plzeňského DD nám 
přislíbila spolupráci formou dodání brýlí pro děti v rámci projektu „Přál(a) bych si…“ za nákupní ceny. 
 
Členství ve sdružení 
DEJME DĚTEM ŠANCI o.s. má k 30.9.2011  9 aktivních členů sdružení a 20 členů formou podporovatele sdružení. 
Příští zasedání valné hromady se koná dne  7.12.2011 v 18.00 hodin v kavárně Vinohradského pavilonu, Vinohradská 50, 
Praha 2. Pokud budete mít někdo z vás zájem se zúčastnit, jste srdečně zváni. 
 
Probíhající a plánované akce sdružení: 
V současné době prodáváme 86 obrázků dětí z dětských domovů zaslaných do soutěže Dejme dětem šanci s Gepardem, 
která proběhla v červnu tohoto roku a o jejímž průběhu jsem Vás již informovala. 
Jednotlivé obrázky je možné zakoupit za 650,‐ Kč/ kus, 14 vítězných obrázků pak za 1.150,‐ Kč/ kus. 
Ceny jsou včetně rámečku, balného a poštovného. 
Celkový zisk z prodeje obrázků bude použit na splnění přání dětí zařazených v projektu „Přál(a) bych si…“ 
Nabízené obrázky najdete na:  http://www.dejmedetemsanci.cz/akce/997657 
 
Ve čtvrtek 13.10.2011 se zúčastníme semináře “Alternativní péče o ohrožené děti“, pořádaného Fondem ohrožených dětí 
za účasti odborníků Mezinárodního institutu práv dítěte ve švýcarském Sionu. 
 
V sobotu 15.10.2011 pořádáme 1. seminář o hostitelské péči v televizním klubu V ROHLÍKU na Kavčích horách, který nám 
nabídl bezúplatné užití vyhovujících prostor. 
Seminář nabízíme zájemcům zdarma v rámci podpory projektu „Najdi si mě…“. Seminář povedou lektorky z občanského 
sdružení Děti patří domů, o.s. Podpora a rozvoj hostitelská péče je jednou ze stěžejních aktivit této organizace. 
K naší  radosti  se  nám  přihlásilo  více  zájemců  z řad  veřejnosti,  než  je  stanovený maximální  počet  účastníků. Některé 
zájemce jsme bohužel museli odmítnout a nabídnout jim seminář následující, který plánujeme na jaře roku 2012. 
Seminář  je celodenní a  je rozdělen na dvě části – dopolední teoretickou a odpolední, která bude zpestřena  interaktivní 
složkou. I z tohoto důvodu je maximální počet účastníků stanoven na 16 osob. Tento počet jsme ještě navýšili v případě 
účasti  rodinných příslušníků  (dvojice  je  v tomto případě počítána  za  jednoho účastníka). Účast přislíbili  i dva  členové 
poradního sboru – paní doktorka Vokáčová a pan doktor Skalík. Věříme, že vaše účast na semináři bude velkým přínosem 
a za vaši angažovanost vám oběma děkujeme! 
Absolvování semináře o HP je jednou z podmínek přijetí podporovatelů sdružení za aktivní členy sdružení.  
 
O víkendu 21.‐23.10.2011  se  zúčastníme Setkání hostitelských  rodin a příznivců hostitelské péče, pořádané právě o.s. 
Děti patří domů. Stěžejním tématem víkendového setkání  je zejména příprava k HP pro hostitele, dětské domovy  i děti 
samotné. 
 
3.11. 2011pořádáme v Tereziánském sále Břevnovského kláštera benefiční večer Dejme dětem šanci s AMEXem, 
jehož hlavní součástí je aukce  8mi obrazů malíře Václava Houdka, které jsme dostali darem od společnosti American 
Express s.r.o. 
Večerem bude provázet moderátor Pavel Anděl. V rámci večera vystoupí pěvecký sbor dětského domova DOMINO Plzeň 
a klavíristka Alena Radová se svým jazzovým recitálem. 
Výtěžek z aukce obrazů bude použit rovným dílem na splnění přání dětí v projektu „Přál(a) bych si…“ a na provozní 
náklady DEJME DĚTEM ŠANCI o.s. 
Všichni jste obdrželi pozvánky na tuto akci a oceníme, pokud nás svojí přítomností podpoříte. 
Pozvánky a dražební katalogy nám opět zdarma vytiskla společnost BB Partner s.r.o., za což jí patří náš velký dík! 
 
 



 

 
 
 
 
Ve spolupráci s Ivanou Klinderovou (členka poradního sboru) zvažujeme možnost prezentace DEJME DĚTEM ŠANCI o.s. 
v Českém  Národním  domě  v New  Yorku  našim  krajanům  žijícím  v USA  koncem  kalendářního  roku  2012  za  podpory 
charitativní organizace Bohemian Benevolent & Literary Association v jejímž čele stojí pan Joseph Balaz, se kterým jsme 
se s kolegyní Dittou Pospíchalovou osobně seznámily v průběhu našeho soukromého pobytu v New Yorku v září tohoto 
roku. Za tímto účelem předpokládáme navázání spolupráce s partnerskou neziskovou organizací působící na území N.Y.C. 
Ivana již předběžně oslovila několik organizací, které by připadaly v úvahu. 
Tato akce by nás mohla obohatit  jak výměnou zkušeností s řešením problematiky, kterou se zabýváme,  tak participací 
krajanů, kteří již berou charitu jako běžnou součást svých životů, na podpoře naší organizace.  Realizace této akce je však 
velice náročná jak po stránce finanční, tak po stránce organizační, takže její uskutečnění závisí na mnoha faktorech.  
S její přípravou je však nezbytné začít s velkým předstihem. 
 
Public relations 
7/2011 ‐ 2. článek o naší organizaci na serveru Rodina.cz  
7/2011 ‐ článek na portálu Žena.cz  
7/2011 ‐ upoutávka na činnost DEJME DĚTEM ŠANCI o.s. v časopise Betynka 
9/2011 ‐ rozhovor s naší patronkou, herečkou Lucií Benešovou v časopise Betty, kde se zmiňuje o svém patronátu,  
u článku je odkaz na naše webové stránky 
15.9.2011 jsme byli pozvány do TV Metropol (Michaela Chovancová a Lucie Benešová) pohovořit o činnosti sdružení  
Všechny články i rozhovor jsou k dispozici na našich webových stránkách pod odkazem „Napsali o nás“. 
 
Dne 14.10.2011 jsme pozvaní na prezentaci DDŠ v PR agentuře AMI Comunications 
 
Koncem srpna jsme se nastěhovali do kancelářských prostor na adrese: Nad Nuslemi 11, Praha 4 – Nusle. 
Nábytek do kanceláře nám věnovala formou sponzorského daru společnost  Interier Říčany a.s. Osvětlení kancelářských 
prostor  nám  rovněž  formou  daru  poskytla  společnost  Archilight  s.r.o.  Počítačové  vybavení  jsme  obdrželi  od 
Nizozemského  velvyslanectví,  které  nám  v rámci  výměny  počítačové  sítě  věnovalo  25  použitých  počítačů,  které  jsme 
částečně  využili  pro  naše  účely  a  většinu  jsme  darovali  spolupracujícím  dětským  domovům.  Doplnění  potřebného 
hardwaru a technickou podporu počítačové sítě nám bezplatně zajistila společnost UCS‐CZ s.r.o. Potřebný software jsme 
zakoupili  za  zlomkovou  cenu  s využitím  programu  na  podporu  neziskového  sektoru  společnosti  TechSoup  Česká 
republika, která m.j. nabízí v tomto programu i produkty společnosti Microsoft. 
Všem  jmenovaným  ještě  jednou  velice  děkujeme,  protože  bez  jejich  podpory  bychom  nemohli  v nových  prostorách 
fungovat. 
 
Naším cílem do nejbližší budoucnosti je začít propagovat samostatně jednotlivé projekty sdružení. 
 
Další zprávu týkající se činnosti sdružení můžete očekávat opět k 31.12.2011. 
 
Děkuji vám všem za vaši podporu!  
 
 
Michaela Chovancová 
předsedkyně správní rady  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


